
 
 
 
 
 

 
Uppsala Glunten Rotaryklubb 

 
 
 
 
Protokoll från styrelsemöte 
 
Närvarande: Christina Frimodig, Ann Hammarstrand, Göran Magnusson, Per-Olof Osterman, 
Jan Jajke, 
Tid: tisdagen den 15 januari 2007.  
Plats: Svanova Biotech AB Uppsala Science Park, Dag Hammarskjölds väg 32 A, Hus 
Översten 
 
1. Mötets öppnande 
 
President Christina Frimodig hälsade styrelsen välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
2. Val av justeringsperson  
 
Till justeringsperson att jämte presidenten justera dagens protokoll utsågs Ann 
Hammarstrand. 
 
3. Protokoll från föregående styrelsemöte 

 
Vid protokollsgenomgången återrapporterades, under protokollpunkt 6, att 10 000 kr betalas 
in till RF, att 4 400 kr betalats in till Läkarbanken enligt tidigare styrelsebeslut och att 
sparbösseinsamlingen till läkarbanken vid våra frukostmöten under fjolåret gett 5 506 kr 
vilket också inbetalts. 
Under protokollpunkt 9 rapporterades att ”Informationsmaterialet om Uppsala Glunten Rk” 
omvandlas till pdf-format av Sven-Åke Eckernäs och läggs ut på klubbens befintliga 
hemsida innevarande vecka. På grund av vår webbmasters flytt till Göteborg och 
utlandsvistelse har inläggningen blivit fördröjd. När inläggningen är gjord skall 
klubbmedlemmarna informeras.  
Protokollet konstaterades därpå justerat och lades därefter till handlingarna. 
 

4. Närvarostatestik 
 
För november var närvaron 71,2 % och för december 65,4 %. 
En lista på medlemmarnas individuella närvaro sammanställs och utifrån den kontaktar 
styrelsen de medlemmar som betalat medlemsavgift men haft mycket låg närvaro under året. 
 



 
Medlemsavgiften för kommande året skall betalas in senast 2007-03-01. Utskick om 
inbetalning sänds till medlemmarna i mitten av februari av Ann Hammarstrand. 
 
5. Ekonomi lägesrapport 
 
Ann Hammarstrand informerade om att klubben bytt bank. Se även punkt 3 i detta protokoll. 
 
6. Rapport Presidentsamråd 
 
Cristina Frimodig rapporterade: 

• från Carolina, att dess Mutomoprojekt pågår för fullt och att man samlar in 
mobiltelefoner och glasögon samt att klubben har hög närvaro. 

• från Norra, att klubben delat ut Paul Harris Fellow för lång och trogen tjänst inom 
Rotary till en medlem och att klubben har problem med närvaron. 

• från Östra, att man vill dra igång ett teaterprojekt mot droger men att det går trögt med 
att få skolor att nappa på projektet och att man jobbar vidare med drogsnurran. Vår 
klubb har fått erbjudande om att köpa drogsnurror. Vi beslöt att tacka nej till 
erbjudandet. 

• från Linne, att bokprojektet pågår och att man fått in ett hundratal böcker att 
vidarebefordra till mottagarna i öst samt att klubben jobbar med flyktingbarn på 
Sörbacken, Valsätrakyrkan. 

• från Aros, att de delar ut ett ”stipendium” på 5000 kr varje år och att det i år går till 
Tjejjouren 

• från Rotaract, att deras överskott från en informationskväll och från en insamling gått 
till BRIS, att Rotaract arbetar med läxläsningshjälp i Stenhagen, en mycket uppskattad 
insats. Att Ryla anmälningarna skall vara inne 19/3 

• rörande distriktet, att det hålls ett RF seminarium den 25 januari kl 18.30 på Ekeby 
konferens. Konferensen har styrelsemedlemmar som målgrupp. Anmälan sker till 
distriktets hemsida. 

• att en ambassadörskandidat  gärna kommer och föreläser om internationellt samarbete. 
Christina Frimodig meddelar program kommittén detta.  

• att kandidater till distriktsguvernör för 2009-2010 skall tas fram till. Förslagen skall 
vara inne 26 januari. Styrelsen har för närvarande inget förslag att lägga fram. 

• att en informationskväll för nya medlemmar hålls den 6 februari. Vår klubbs tre nya 
medlemmar Kim Person, Lars Bolin och Lars-Erik Larsson informeras av Christina 
Frimodig om arrangemanget. 

• att  en intracityfest ordnas av Södra i mars. Datum är ännu inte bestämt. 
 
 
 
 
7. Medlemsrekrytering, invalsprocedur.   
 
Beslut fattades om att bjuda in samtliga tre föreslagna medlemmar till en lunch med 
information onsdagen den 31 januari till kl. 12.00 på Radi Medical, Palmbladsgatan 10, 
Uppsala. 
Om minst två av de tre inbjudna kan komma hålls mötet som planerat annars ställs det in. Ett 
förslag till agenda skissades. 
 



• Rotary basics, ansvarig Göran Magnusson 
• Vår klubb och dess kännetecken, ansvarig Christina Frimodig.  
• Förväntningar på medlemskap från de föreslagna medlemmarna, diskussionspunkt. 
• Vad känner de att de föreslagna medlemmarna att de skulle kunna bidraga med eller 

tillföra klubben utifrån egen erfarenhet och kunskap, diskussionspunkt. 
 
Klubbens stadgar delas ut till de föreslagna medlemmarna liksom broschyren Rotary Basics 
 
8. New Models klubb, statusrapport 
 
Göran Magnusson rapporterade om projektarbetet och gav exempel på ”New Modelsärdrag”, 
t ex reviderade stadgar, skippad veckoredogörelse, information i elektronisk form i stället för 
via papper, möjlighet att ställa in upp till fem veckomöten i rad (vilket tillämpats under 
sommaren), förslag på alternativa mötesformer för att vitalisera medlemskapet etc.  
 
Vid klubbens diskussion den 30 januari kl. 18.00-21.00 om vår värdegrund kommer New 
Models konceptet att dryftas. 
 
Följande upplägg av kvällen den 31 januari beslöts.    

• Värdegrund, viktigare än regler. Rotarys värdegrund. (Per Jannersten ombeds av 
Christina att hålla i punkten, ca 20 min). 

• Skillnad i våra stadgar jämfört med Rotarys allmänna. (Göran Magnusson håller i 
punkten 10-15 min.) 

• Värdegrundsarbetet. (Johan Cederholm ger disposition och introducerar.) 
 
Göran, Per och Johan gör sinsemellan upp om hur tiden skall disponeras och vem som tar upp 
vad. 
 
Göran Magnusson mailar ut våra stadgar till samtliga före träffen.  
 
9. Projekt, vilka ska vi satsa på? 
 

1. Rotaract, RYLA-sponsring. 
  
Förra styrelsemötet beslutades att klubben skulle sponsra halva kostnaden för en 
persons deltagande i ett RYLA-seminarium den 20-22 april, under förutsättning att 
CV presenterades. CV från nio personer hade kommit in. Styrelsen beslöt efter 
genomgång av samtliga CV att  sponsra Virgine Delportes seminariedeltagande till 
50%. Christina Frimodig delger Anna Mann styrelsens beslut. 
 
 
2. Mentorprojekt för rektorer i Uppsala 
 
Den 10 januari hölls ett informationsmöte om projektet vid vilket Jan Jajke deltog. 
Projektet har och kommer att startas upp i flera av Sveriges största städer. Malmö 
ligger närmast i tur att introducera projektet den 18:e denna månad och sedan följer 
Uppsala den 30:e. Projektet backas upp av stora företag som TeliaNor, Vattenfall, 
Apple m.fl. av några fackliga organisationer och av ledande personer som Michael 
Treschow, Jan Carlzon m.fl. Projektet syfte är att stödja rektorer i deras ledarroll och 



därigenom bidra till att utveckla skolan och på sikt säkra kunskaps- och 
kompetensutvecklingen. 
  
Tre aktiviteter ingår för att möjliggöra detta 
 

• Ledarutbildning för rektorer 
• Nätverk för att stärka rektorerna i yrkesrollen 
• Mentorskap 

 
Kloka, omdömesgilla, villiga och lämpliga personer för mentorsrollen behövs och 
finns säkert inom vår klubb. En presentation av projektet för att stimulera några 
klubbmedlemmar till engagemang kan lämpligen ske genom att bjuda in representant 
för rektorsakademin till ett tisdagsmöte. Jan Jajke informerar programkommittén. 

 
10. Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor förelåg. 
 
11. Nästa styrelsemöte 
 
Nästa styrelsemöte infaller 2007-03-21 på samma tid och plats som detta möte. 
 
12. Avslutande 
 
Christina Frimodig avslutade mötet och tackade deltagarna. 
 
 
Vid protokollet:   President: 
 
 
 
 
_________________   _________________ 
Jan Jajke    Christina Frimodig 
 
Justeras: 
 
 
 
_________________ 
Ann Hammarstrand 
 


